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奥巴马王国：左翼政治和个人崇拜

当前伊利诺伊参议员在2004年民主党全国大会上登记时，巴拉克奥巴马开始登上了国
家舞台。在被选举被美国参议员不久，作者杰罗姆•库西开始研究奥巴马的个人和政治
背景。

奥巴马国度一书就是这一研究的结果，严格地来自超过600处的脚注。通过追踪奥巴马
的生涯及一系列相应的影响——从夏威夷和印尼的幼年、开始于芝加哥的早期政治生涯
、在伊利诺伊立法会的投票记录、他的信仰启蒙和转而皈依基督教。到近期卷入肯尼亚
政治、他的政治顾问和筹款联盟和流星般的总统竞选--杰罗姆•库西展示了奥巴马总统
竞选，用作者的话说，将是自60年代晚期以来定性和困扰民主党之失败极端政治的又一
次重演。

在这本惊人和全面的新书中，读者将会了解到：

奥巴马和伊斯兰及恐怖政治的广泛联系，从他父亲和继父的伊斯兰背景、到他在夏威夷
和芝加哥的共产主义和社会主义导师、与前地下气象员组织的英雄William
Ayers和Bernadette Dohrn的长期与紧密联系，比之前媒体披露近得多的联系。

巴拉克和米歇尔（其妻）宗教信仰和前三一联合教堂牧师Jeremiah
Wright的黑人解放神学之间长达20年的渊源，他的布道一直追随着一种愤怒，一种首先
由Franz Fanon、Stokely Carmichael和Malcolm
X表达出来的愤怒，一种对奥巴马意味深长的愤怒。

奥巴马和他父亲祖国肯尼亚之间的持续联系，通过支持候选人Raila
Odinga，一个主张强化原教旨伊斯兰暴力和烧毁教堂的恐怖社会主义总统竞争者。

奥巴马牵涉到一个赞助政治的芝加哥贫民窟地产大王Tony
Rezko,他帮助奥巴马得到最初竞选的资金，并出资为巴拉克和米歇尔购买了梦幻般的房
产。

奥巴马竞选中个人崇拜的背景与技巧，包括“希望”和“变化”字面后的暗示。

奥巴马极左的国内政策、对人工流产的争议性投票、反对第二修正案的历史、提高资本
所得税的决心、实现全面保健的不可行计划和他要美国人纳税去资助全球脱贫的可怕项
目。

奥巴马幼稚、反战、反核的对外政策，建立在裁军、根除核武器和对个人魅力过度自信
的前提下，似乎只要信仰改变就可以轻易改变国际政治、实现核裁军和伊拉克撤军，而
不会对我们、对伊拉克人和对以色列人产生不利后果。

作为认真地研究和著述，《奥巴马国度》将是一个巴拉克奥巴马为何和如何必须被击败
的确实资讯源头，不是因为空洞和通常的攻击而是因为那些被很好研究和事实支撑的细
节证据。

越战快艇老兵寻求真相小组

http://www.douban.com/group/SwiftVets/

amazon简介原文：

THE OBAMA NATION Leftist Politics and the Cult of Personality

Barack Obama stepped onto the national political stage when the then-Illinois State



senator addressed the 2004 Democratic National Convention. Soon after Obama was
elected to the U.S. Senate, author Jerome Corsi began researching Obama's personal
and political background.

Scrupulously sourced with more than 600 footnotes, THE OBAMA NATION is the result
of that research. By tracing Obama's career and influences from his early years in
Hawaii and Indonesia, the beginnings of his political career in Chicago, his voting
record in the Illinois legislature, his religious training and his adoption of Christianity
through to his recent involvement in Kenyan politics, his political advisors and
fundraising associates and his meteoric campaign for president, Jerome Corsi shows
that an Obama presidency would, in his words, be “a repeat of the failed extremist
politics that have characterized and plagued Democratic Party politics since the late
1960s.”

In this stunning and comprehensive new book, the reader will learn about: -Obama's
extensive connections with Islam and radical politics, from his father and step-father's
Islamic backgrounds, to his Communist and socialist mentors in Hawaii and Chicago,
to his long-term and close associations with former Weather Underground heroes
William Ayers and Bernadette Dohrn—associations much closer than heretofore
revealed by the press

-Barack and Michelle's 20-year-long religious affiliation with the black-liberation
theology of former Trinity United Church of Christ Reverend Jeremiah Wright, whose
sermons have always been steeped in a rage first expressed by Franz Fanon , Stokely
Carmichael and Malcolm X, a rage that Corsi shows has deep meaning for Obama

-Obama's continuing connections with Kenya, the homeland of his father, through his
support for the candidacy of Raila Odinga, the radical socialist presidential contender
who came to power amid Islamist violence and church burnings

-Obama's involvement in the slum-landlord empire of the Chicago political fixer Tony
Rezko, who helped to bankroll Obama's initial campaigns and to purchase of Barack
and Michelle's dream-home property.

-the background and techniques of the Obama campaign's cult of personality,
including the derivation of the words “hope” and change”

-Obama's far-left domestic policy, his controversial votes on abortion, his history of
opposition to the Second Amendment, his determination to raise capital-gains taxes,
his impractical plan to achieve universal health care, and his radical plan to tax
Americans to fund a global-poverty-reduction program

-Obama's naïve, anti-war, anti-nuclear foreign-policy, predicated on the reduction of
the military, the eradication of nuclear weapons and an overconfidence in the power of
his personality, as if belief in change alone could somehow transform international
politics, achieve nuclear-weapons disarmament and withdrawal from Iraq without
adverse consequences, for us, for the Iraqis or for Israel.

Meticulously researched and documented, THE OBAMA NATION is the definitive source
for information on why and how Barack Obama must be defeated—not by invective
and general attacks, but by detailed arguments that are well-researched and
fact-based.
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About the Author

DR. JEROME CORSI received a Ph.D. from Harvard University in political science in 1972
and has written many books and articles, including the No. 1 New York Times
best-seller, Unfit for Command: Swift Boat Veterans Speak Out Against John Kerry. His
latest best-seller was The Late Great USA: The Coming Merger with Mexico and Canada.
He is a senior staff reporter for WorldNetDaily.com and the author of two books on
contemporary Iran: Atomic Iran and Showdown with Nuclear Iran. In his 2005 book
Black Gold Stranglehold: The Myth of Scarcity and the Politics of Oil, which he
co-authored with Craig. R. Smith, Dr. Corsi predicted oil prices at over $100 a barrel.

当年用〈不配指挥〉帮助了快艇老兵的Jerome R Corsi再出新书
矛头直指奥巴马的历史。

对于熟悉最近两届总统大选选情的人，杰龙•寇西是个非常熟悉、也让民主党人非常担
心的名字。2004年，民主党总统候选人克里就曾经在寇西那里吃过大苦头。克里作为
越南战争的英雄、三枚紫心勋章的获得者，本来不容易被质疑是否够资格去担任总统暨
美国武装部队总司令。但是，一批当年的越战老兵、共和党强硬势力的支持者成立了一
个名为“快艇老兵说真相”的组织，频频挑战克里的战争经历。这个组织的发起者之一
约翰•奥尼尔本人就是一位越战老兵。在大选高潮中，奥尼尔与寇西合作推出了《不适
合去当指挥》一书，通过采访多位老兵，一一数落克里当年的不是。书中指出，当年与
克里一起在越南服务的二十三位军官中，有十五位认为他不是个好的领袖。从战场表现
到后来参加反战示威，克里被描绘成为在战争中犹豫不决、文过饰非的指挥官，以及回
国后背信弃义的反战者。正值大选期间，该书很快成为最畅销书之一。在许多人眼里，
这本书抹去了越战英雄克里身上的光辉，在克里的选举落败中起了不小的作用。
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